
                                       Protokół Nr XVI /2016 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  29 stycznia   2016 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski witając zgromadzonych  uczestników Sesji,  oraz zapoznał                        

z porządkiem obrad.  Porządek obrad został poddany pod głosowanie. Wszyscy 

jednogłośnie byli za jego przyjęciem. Na stan 15 radnych udział w sesji wzięli 

wszyscy radni  zgodnie z załączoną listą obecności. Na sekretarza został 

powołany radny Pan Kazimierz Szymański  zam. Popowice, który wyraził 

zgodę. 

Porządek obrad : 

  

1. Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

3. Interpelacje radnych. 

4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zadaniach między Sesjami. 

5. Informacja o komunalizacji dróg wewnętrznych/gospodarczych/ położonych               

w miejscowości Węgleszyn. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 przyjęcia ,, Strategii Rozwoju Gminy Oksa na lata 2015-2024
”
 

 przyjęcia do realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani, 

 przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy, 

 przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2016 rok, 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Oksa na lata 2016-2019. 

 zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 

     7.   Zapytania i wolne wnioski. 

     8.   Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych.  

     9.  Zamknięcie obrad. 

 

 

 Ad. 3. 

 W interpelacjach radnych głos zabrali: 

 - radny z Oksy Adamczyk Ryszard – czy będzie możliwa realizacja wniosku  

   w sprawie  ulicy Włoszczowskiej,  ponieważ  widok tego budynku szpeci całą 

Oksę oraz stanowi zagrożenie dla bezpieczeństwa ruchu . 

Ad. 4. 

Informację o podjętych zadaniach między Sesjami przedstawił Wójt Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 



  

Ad. 5. 

Informację  o komunalizacji  dróg wewnętrznych / gospodarczych/ położonych 

w miejscowości Węgleszyn  przedstawiła Sekretarz Gminy. Informacja stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 6. 

 Podjęcie uchwał: 

- przyjęcia ,, Strategii Rozwoju Gminy Oksa na lata 2015 – 2024
”
  

  za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- przyjęcia do realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

  za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

 - przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy 

  za  podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

 - przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2016 rok 

   za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

 - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Oksa na lata 2016 – 2019 

  za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

 - zmian w budżecie gminy na 2016 rok 

  za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

Ad. 7. 

W zapytaniach  i wolnych wnioskach głos zabrali : 

 - sołtys z Błogoszowa Bogusław Warzyński – chodzi o wpisywanie daty na 

nakazach podatkowych,  gdzie podczas roznoszenia przez kilka dni musi 

wpisywać tą samą datę oraz w sprawie drogi w kierunku Włoszczowy jest znak 

ograniczający prędkość na zbyt długim odcinku drogi 

 - sołtys z Tyńca Halina Laprus – aby zamontować lustro obok Bartosza Marka 

oraz dostarczyć kamienia na drogę w Tyńcu 

 - sołtys z Pawęzowa Kot  Krzysztof  - aby wymienić żarówki w Pawęzowie 

ponieważ migają  



 - radny z Błogoszowa Zbigniew Bełtowski – czy prawidłowo są przydzielane 

zasiłki z Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 W tej sprawie zabrał głos radny Pan Adamczyk Ryszard który wyjaśnił sprawę 

dotyczącą kontrolowania zasad przyznawania zasiłków, gdzie sprawa taka była 

rozpatrywana na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej gdzie można tylko sprawdzić 

zasadność przyznawania  zasiłku. 

Zabrał głos Wójt Gminy który poinformował iż jako Wójt również nie ma 

wglądu do akt dotyczących przydziału – jest taka ustawa i nic się nie poradzi. 

Ad. 8 

Udzielenie odpowiedzi na zapytania: 

 - radnemu z Oksy – były prowadzone rozmowy, lecz gminy nie stać na wykup 

działki , będzie spotkanie na miejscu z Dyrektorem Urbanowskim i sprawa 

zostanie wyjaśniona 

 - sołtysowi z Błogoszowa – są przepisy podatkowe które obligują nas gdzie 

nawet data musi być zgodna, odnośnie drogi sprawa zostanie poruszona. 

 - sołtysowi z Tyńca – sprawa lustra była już rozpatrywana, była Komisja            

z Zarządu Dróg która nie wyraziła zgody na ustawienie lustra 

 - sołtysowi z Pawęzowa – został ogłoszony przetarg na  konserwację 

oświetlenia ulicznego,  z chwilą wyboru konserwatora żarówki zostaną 

zgłoszone. 

Pani sołtys Kot Maria z Tyńca zgłosiła interpelacje iż jest popękany asfalt na 

Tyńcu Kolonii, aby wykopać rów i zrobić pobocza. 

  

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował 

za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant: J. Mróz. 

 

 

 


